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Vragen van het lid Roemer (SP) aan
de staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat over beunhazerij in het
openbaar vervoer. (Ingezonden
14 december 2009)

1
Bent u bekend met de praktijken van
onderaanneming in het openbaar
vervoer (OV) zoals genoemd in het
artikel in de Spits?1

2
Bent u ook van mening dat dit soort
onderaannemingen de kwaliteit,
veiligheid, service en de
klantgerichtheid van het
openbaarvervoer verder ondermijnen
dan wel de risico’s daarop vergroten?

3
Hoe en met welke frequentie
controleert een vervoersregio om
bijvoorbeeld te kijken of het aantal
dienstregelingsuren (dru’s) dat in de
concessie is overeengekomen wordt
nageleefd door de vervoerder?

4
Hoe wordt gewaarborgd en
gecontroleerd of aan de wettelijke
eisen die worden gesteld aan de
vervoerder, de bestuurder en het
materieel voldaan wordt bij dit soort
vormen van onderaanbesteding?

5
Welke sancties kan een vervoersregio
opleggen als blijkt dat de vervoerder
zich niet houdt aan de afspraken zoals
vastgelegd bij de concessieverlening

met de (hoofd-)vervoerder? Kunnen
er ook directe sancties worden
opgelegd aan een onderaannemer?
Zo ja, hoe vaak is dit al voorgekomen
en om welke sancties ging dit?

6
Erkent u dat het systeem van
onderaanbesteden zorgt voor minder
transparantie voor opdrachtgevende
overheden?

7
Hoe is de ketenaansprakelijkheid
geregeld bij dit soort vormen van
onderaanbesteding?

8
Kunt u duidelijk aangeven wat de
verschillen zijn in opleiding en
diploma-eisen tussen een chauffeur
die op een touringcar rijdt en een
chauffeur die in het stad- en
streekvervoer rijdt?

9
Kunt u duidelijk aangeven wat de
verschillen zijn in de regels omtrent
rijd- en rusttijden tussen chauffeurs
die op een touringcar rijden en
chauffeurs die in het stad- en
streekvervoer rijden?

10
Vallen de touringcar chauffeurs die
rijden in opdracht van Connexxion in
de regio De Liemers onder de cao
Openbaar Vervoer?

11
Rijden de onder vraag 10 genoemde
touringcarchauffeurs in het openbaar
vervoer? Zo ja, hoe verklaart u dan

dat deze chauffeurs niet onder de cao
OV vallen? Gaat u dit alsnog regelen
en zo ja; op welke termijn?

12
Bent u van plan een einde te maken
aan dit soort mogelijkheden van
onderaanbesteding in het openbaar
vervoer? Zo nee; waarom niet? Zo ja,
op welke termijn?

1 Spits, 10 december 2009: «Beunhazerij in OV
onder vuur».
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